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متن پرسش

عرض سلام و خداقوت. می خواستم بدانم کیفیت عروج جضرت عیسی(ع) چگونه است؟ آیا با جسم

خود عروج کرده اند و مانند پیامبر در شب معراج به درجات بالاتر از عالم ماده رفته اند؟ یا آنکه جسم

خود را در زمین گذاشته اند و مثلا به عالم برزخ رفته اند. همچنین در مورد حضرت خضر(ع) این مورد

چگونه است؟ چه مورد داشت اگر این انبیاء هم در زمان ظهور، رجعت می کردند؟ آیا الان در زمین

مناسباتی را بر عهده دارند؟ با تشکر

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: در مورد قسمت اول سؤال در بحث برهان صدیقین عرایضی داشتهام که

برای تبن موضوع باید آن مباحث مورد توجه قرار گیرد. اما در قسمت دوم سؤال شاید بتوان گفت با

رجعت ائمه«علیهمالسلام» عملاً حقیقت انبیاء نیز رجعت میکند و نیز روح مبارک انبیاء در آن حدّ که

بتوانیم به آنها متوسل شویم در زندگی فردی و اجتماعی ما مؤثر خواهد بود. موفق باشید


